
 

Protokoll 

Styrelsemöte Ljungby MK  2021-04-27 

§ 1 
Närvarande:              Hans Karlsson, Christer Landén, Björn Wilén, Berndt Skogelind och Frankie Larsen 

§ 2 

Mötets öppnande:   Hans K hälsade välkomna och öppnade mötet. 

§3 

Mötesform: Teamsmöte  

§ 4 

Justering prot.:         Att justera dagens protokoll valdes Frankie Larsen 

§ 5 

Föregående prot:  Den virtuella utrustningen är i stort färdig, saknas bara ett par plåtar till handbroms.  Alla 
fakturor har inkommit. Christer redovisar till RF/Sisu så ärendet blir avslutat. 

 Hemsidan har påbörjats, men en del återstår, bland annat flik för Virtuellt. 

 Hans K har haft ny kontakt med Lagans Byggnads (Lars Sjödahl) om byggnaden. Svårt att 
kolla byggnaden dagtid, Hans undersöker om kvällstid. 

 Hans har pratat med Magnus Gunnarsson på kommunen angående eventuell hjälp. 
Kommunen skall göra ett ärende av vår fråga och så får vi nya besked.  

 Klubben bör göra en ny ansökan till arvsfonden på mindre belopp och så försöka få 
kommunen att borga för resterande belopp så vi har täckning för allt. 

                                     Viltstaketet är genomgånget och det finns cirka 600 meter som kan användas. Christer 
undersöker igen hur det blir med stolpar till detsamma.                                                                                            
Christer skall ha ny kontakt med Sunnerbogymnasiet både angående grindarna och om de 
kan göra något på banan.                                                                                  

 Skriftligt underlag till manöverbana finns nu. Material som behövs kollar Conny J och sen 
tittar vi på eventuellt inköp.  

 Christer kollar med lokalpolisens intresse angående våra tankar runt ungdomarna med A-
traktorer och om vi kan göra något för dem, även kommunen bör involveras i denna fråga. 
  

§ 6 

Virtuell verksamhet: Frankie berättar att det nu är nära en uppstart och där det sista skall göras snart samt att 
någon mer skall testa innan vi kör igång på allvar. Då skall vi ha tidningen på plats som lovat 
göra reportage om vår satsning.  

§ 7 

Ekonomi: Ekonomin är i nuläget god. Vi har inga större förluster just nu, i nästa omgång skall vi söka 
bidrag från RF för förlorade intäkter eftersom vi då passerat datum för Midsommardansen. 

§ 8 

Medlemmar: Utskick har gjorts till medlemmarna med påminnelse om att betala medlemsavgiften trots 
det trista läget. 

§ 9 

Bil-O: Björn meddelar att nu är fokus på hösttävlingen och han hoppades att intresset från 
medarrangörerna ökar. 

 

 

 



 

§ 10 

Klubblokalen: Ljudisolering flyttad till stora lokalen, gör väsentlig skillnad för det eko som var innan. Nya 
persienner är uppsatta och skräpet är bortrensat.                                                                                                         
Gibon har fixat en ny dator till klubben, då den gamla blivit för gammal och inte kunde 
uppdateras.  

 Gibon har påbörjat flytt av vårt abonnemang hos One.com angående hemsidan, gör att vi 
får ett ställe för kontakterna angående sidan och fiber.               

§ 11 

Nästa styrelsemöte: Tisdagen den 1 juni kl 18.30 i klubblokalen. Hans skickar kallelse veckan innan. 

§ 12 

Mötets avslutning:   Hans K tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.       

 

                                      

Ordförande:    Sekreterare: 

 

…………………………………………..  ……………………………………………………. 

Hans Karlsson    Christer Landén 

 

Justerat: 

 

............................................................. 

Frankie Larsen 


